
 
Hierbij een herziene versie: daarin stond bij enkele raadsleden de naam van (die had ik benaderd 
voor e-mail adressen en advies).  
 
 

Aan de Gemeenteraad, 
 
Tot onze verbijstering hebben wij kennis genomen om de bezwaren van de bewoners van de O.L. 
Vrouwedijk en de Bergstraat, tegen de voorgenomen toepassing van een verharding op de Traverse 
Noord, tot niet-ontvankelijk te verklaren. 
Dit omdat het bezwaarschrift zich niet richt tot een besluit zoals bepaald in de wet en het niet 
voldoet aan de voorwaarden van de Awb. 
 
U geeft aan dat bij de bijeenkomsten met de denktank en bij de inloopbijeenkomst in het Klooster, 
de meerderheid zich uitgesproken heeft voor de gebakken klinker. 
 
Wij weten dat bij de Denktank een kleine! meerderheid voor stemde (de Denktank was toen 
inmiddels al uitgedund door ontevredenheid bij een aantal bewoners) en dat bij de bijeenkomst 
waarbij er hierover gestemd werd, de meeste Denktankleden van de betrokken straten niet meer 
aanwezig waren. Zij waren inmiddels afgehaakt. Teleurgesteld! 
 
Dit had te maken met het feit dat de bewoners van de O.L. Vrouwedijk en de Bergstraat nauwelijks 
aan bod kwamen in de vergaderingen. Dit is duidelijk door een aantal bewoners aangegeven aan de 
heer Schoester, voorafgaande aan de vergadering. Daarbij voerden de middenstander van het 
hoogste woord. Zij kregen heel veel ruimte, in bijna iedere Denktank bijeenkomst, waardoor er 
steeds weinig/geen tijd meer over was voor de burgers van eerder genoemde straten. 
 
Het gaat hier om de leefbaarheid in onze straten! Als we naar het aantal huizen in de O.L. 
Vrouwedijk en Bergstraat kijken ten opzichte van de Heikantstraat, kunnen we concluderen dat onze 
bewoners veel meer overlast gaan ervaren dan de minder druk bewoonde Heikantstraat.  
Dat blijkt tevens uit het aantal bezwaren, 39 stuks. 4 bewoners spraken zich expliciet uit voor het 
voorstel, een aantal bewoners waren niet thuis (ca. 6) en 39! bewoners uitten hun bezwaar. Daar 
kan toch niet zomaar aan voorbij worden gegaan! 
 
Gemachtigde heeft telefonisch contact gehad met in juli 2024 n.a.v. ons eerder ingediende 
bezwaarschrift van die maand. Dit omdat er sprake was van verzuim. Er ontbraken in de eerste 
opgegehaalde bezwaren NAW gegevens. Daarbij heeft een aantal schriftelijke bestanden opgestuurd 
en zijn ondergetekenden opnieuw bij de bewoners langsgegaan. En daarna is alles ingeleverd bij 
gemeente Waalre op 29 augustus jl. 
 
Omdat we vier weken nog geen bevestiging van ontvangst van gekregen hadden, heeft gemachtigde 
zelf maar contact opgenomen met de gemeente en naar aanleiding daarvan heeft op 1 oktober jl. 
een mailtje gestuurd naar ons, met de stand van zaken. 
We hebben geen bericht ontvangen dat er verder iets niet goed was/ontbrak aan de 
bezwaarschriften (wij zijn onbekend met de formaliteiten van de Gemeente Waalre, wij doen dit 
soort zaken tenslotte niet dagelijks). Wel vreemd omdat we volgens onze mening voldaan hadden 
aan de eisen, die we gekregen hadden van.  
 
En dan lezen we nu, tot onze grote verbazing, dat het bezwaar wordt afgewezen en dat u voorbij 
gaat aan de grote meerderheid in de betreffende straten!  
 



Wij hopen dat uw uw besluit nogmaals wilt heroverwegen en de bewoners van de O.l. Vrouwedijk 
en Bergstraat niet in de kou laat staan! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 


